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“ I've never wanted to be a lady who lunches - I've always 

wanted to be a woman who works”.-  Meghan Markle 

 

Be In The Know 

 Spring academic support for our high school students June 
2nd and June 9th  from 9:30 a.m.– 12:30 p.m.  Please make 
sure your child is taking advantage of this.  

 

 EWSIS Uniform donations will begin on June 1st.  You may 
donate your gently used East-West uniforms throughout the 
month of June. You can bring them to me in room 423.  

 

 Our final PTA meeting will be held Saturday June 9th at 10:00 
a.m. in the Cafeteria. Elections for a new board will be held. 
Come out and cast your vote! We will also be having a special 
father’s day celebration. We are raffling a grill- $10.00 a tick-
et= the perfect gift.  

 

 Monday June 5th is the Global History Transition Regents at 
8:00 a.m.  

 

 Thursday, June 7th is Chancellor’s day. There will be no 
school for all students.  

 

 

Dear Parent Coordinator, 
 
When is the last day of 
school? I would like to 
start planning my family 
vacation.  
  
Sincerely,  
Summer Loving Mom 
 
Dear Summer Loving 
Mom,  
 
The last day of school is 
Tuesday, June 26th. Have 
a wonderful vacation! 

 

Take Care, 
PC 

 



 

 On May 22, 2018, the East-West Chapter of the National Honor Society inducted its fourth 

cohort of students. These students applied and were inducted for their accomplishments in the 

areas of scholarship, leadership, service, and character. We are so proud of our new inductees! 

Congratulations to the following students: 

 Tiffany Ang, Emily Chen, Susan Chen, Zhenyi Chen, Ze Gao, Miracle Johnson, Cindy Liu, Shi Ying 

Liu, Malalatiana Rasedoara, Isabelle Wong, Raymond Yam, Andrea You, Jia Ming (Amy) Zhao, 

Britney Zhou, Honorary Member– Casey Macedo  

 There are so many great things happening at East-West.  We have talented and amazing 

students, a dedicated staff, and a wonderful involved parent community. Last week we held our 

annual Spring Festival. It was an event filled with singing, instrument playing, dancing and 

beautiful visual art displayed. Ms. Minckler, Ms. Kim, Ms. Braunshteyn, Ms. Gruet brought out 

the absolute best in our students. You are all shining stars.  

 On May 30th we held our first annual Senior Signing Day. It was an evening filled with 

Celebration.  This event offered  an opportunity to highlight our graduating seniors and inspire 

other young people to commit to making postsecondary plans. We promoted  excitement and 

awareness around the importance of making plans beyond high school, whether that be 

enrolling in a 2 or 4 year public/private college or university, enlisting in the armed forces, or 

registering for a certification or trade program. Way to go class of 2018! 

 Students from East-West's Debate Team had the chance to compete in a the Financial Literacy 

series in partnership with Debate NYC and Citigroup during the month of May. This series was 

created to expose students to financial concepts and coach students to develop a deep 

understanding of these ideas through Debate. From the beginning of May, students have been 

attending weekly trainings at the Citigroup location in Long Island City, Queens and had the 

chance to debate this past Saturday, May 26, on the resolution: When given a choice between 

the two, it is a better financial decision to work as an independent contractor in the gig (a labor 

market characterized by the prevalence of short-term contracts or freelance work as opposed to 

permanent jobs) economy than to work as a full-time employee for a company or organization. 

Our Debate Team members, led by one of our amazing teachers at East-West, Ms. Nina 

Thomas, have been meeting on Wednesdays for the month of May at Citigroup and Thursdays 

after school in preparation for a financial literacy debate at High School for Law, Advocacy and 

Community Justice in Manhattan. Congratulations to our Debate Team Advisor and members!  

 Our senior prom is Wednesday June 6th from 6:00 p.m.– 10:00 p.m. The prom will take place at 

the Sheraton LaGuardia East Hotel.  

 Monday June 11th is a clerical day for Middle School students ONLY. There will be no school for 

Middle School students.  This is also the last day of regular classes for our High School students 

ONLY.  

 Friday June 15th there will be no school in observance of Eid al-Fitr.  

 High School Graduation is Thursday, June 21st  at 4:00  p.m.  The ceremony will take place in 

LeFrak Hall at  Queens College.  

 For the entire month of June students may wear any East-West related t-shirt.  

 Our 8th grade Stepping Up Ceremony is Monday, June 25th at 8:30 a.m. in the auditorium.  

 Our last day of school is Tuesday June 26th.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Have  a Wonderful Weekend, 

Maggie Schnall 

Parent Coordinator  

 

 

Regents Schedule June 2018 

June 5 
Tuesday  
8:00 a.m. 

June 12 
Tuesday  
8:00 a.m.  

June 13 
Wednesday 

8:00 a.m.  

 

June 14 
Thursday 
8:00 a.m.  

June 19 
Tuesday  
8:00 a.m.  

June 20 
Wednesday 

8:00 a.m. 

June 18 
Monday 

8:oo a.m.  

Global 
History 
Regents  

ELA  

Regents  

U.S. History/ 
Govt 

Regents  

Earth Science 

Regents  

Geometry 

Regents 

Chemistry 

Regents 

LOTE 

Regents 

Chinese, Japa-
nese, Korean 

 June 12 

Tuesday  

12:00 
p.m.  

June 13 
Wednesday 

12:00 p.m.  

June 14 
Thursday 

12:00 p.m. 

June 19 
Tuesday  

12:00 p.m.  

 June 18 
Monday 

12:00 p.m.  

 Algebra I 

Regents  

Living  

Environment  

Regents  

 

Algebra II  

Regents 

Physics  

Regents 

 LOTE  
Regents 

Chinese, Japa-

ne, Korean 



  

家長協調員 新聞  

榮譽, 卓越, 好奇心, 慶典 
 

2018年6月1日  

 東西方國際學習學校 

“我從來不想當只享受午餐的女士 - 我一直想成為一

名上班的女士。” - Meghan Markle  

需要知道的:   

 6月2日和6月9日，上午9點30分至12點30分，

我們為高中生舉辦春季補習，請確保你的孩子

利用這機會參加補習。 

 東西方學校將於6月1日開始校服捐贈，您可以

在六月份中捐贈您的校服，請帶來423號房間

給我。 

 我們最後一次的家長會將於6月9日星期六上午

10點在餐廳舉行，當日將進行新委員會選舉。

請來投你的票。我們也有一個特別的父親節慶

祝活動，有精美禮物抽獎，抽獎券一張是10

元。  

親愛的家長協調員: 

學校的最後一天是什麼時

候？我想開始計劃我的家庭

旅行。  

母親敬上！ 

 

親愛的家長: 

學校的最後一天是6月26日

星期二。祝您有一個美好的

假期！ 

請保重,家長協調員敬上 



 全國榮譽生會於5月22日,星期二,下午5點30分舉行了第四批學生授權儀

式。這些學生申請並獲得了獎學金，領導力，服務和品格方面的成就。

我們為新加入的榮譽學生感到驕傲！恭喜以下學生： 

 Tiffany Ang, Emily Chen, Susan Chen, Zhenyi Chen, Ze Gao, Miracle Johnson, 
Cindy Liu, Shi Ying Liu, Malalatiana Rasedoara, Isabelle Wong, Raymond Yam, 

Andrea You, Jia Ming (Amy) Zhao, Britney Zhou, 名譽會員– Casey Macedo  

 東西方有很多很棒的事情。我們擁有才華橫溢的學生，一支敬業的員工

隊伍，以及一個的熱愛參與的家長團。上週我們舉行了一年一度的春季

表演晚會。這是一個充滿歌聲，音樂演奏，舞蹈和美麗的視覺藝術展

覽。 Minckler女士，Kim女士，Braunshteyn女士，Gruet女士為我們的

學生把絕對最好的各方面表現出來。你們好像閃亮的星星。  

 5月30日，我們舉行了第一屆年度畢業生晚會。這是一個充滿慶典的晚

上。此次活動提供了一個突出畢業生的機會，並激勵其他低年級學生致

力於高等教育計劃。我們的目標是促進學生對高中畢業後的未來計劃的

重要性和認識，無論是升讀2或4年的公立/私立學院或大學，招募武裝部

隊，還是註冊認證或生意貿易計劃。祝您們好運2018年。 

 東西方辯論團隊的學生有機會在5月份參加由紐約市和花旗集團主辦的金

融辯論，本系列旨在向學生介紹金融概念，並指導學生通過辯論來深入

了解這些想法。從5月初開始，學生們一直在皇后區長島市的花旗集團所

在地進行每週一次的培訓，並有機會在5月26日星期六的辯論中辯論這個

決議：當在兩者之間做出選擇時，這是一個更好的財務決策，作為一個

獨立的承包商（以短期合同或自由工作而不是長期工作為特徵的勞動力

市場）作為獨立承包商工作，而不是擔任公司或組織的全職員工。由東

西方的一位優秀教師Nina Thomas女士領導我們的辯論隊成員，於五月份

周三在花旗集團舉行會議及週四放學後在曼哈頓法律中學準備，進行金

融知識辯論。恭喜我們的辯論團隊顧問和成員！  

 畢業舞會是6月6日星期三,下午6點到10點。舞會將在Sheraton LaGuar-

dia East酒店舉行。 

 6月11日星期一是文書日, 初中學生將不用上學。這也是我們高中學生正

常上課的最後一天。  

 6月15日星期五是開齋節, 學生不用上學。  

 高中畢業典禮於6月21日星期四下午4點, 儀式將在皇后學院的LeFrak大

廳舉行。  

 6月份的整個月份，學生可以穿任何東西方相關的T恤。 

 八年級畢業典禮於6月25日星期一, 上午8點30分在禮堂大廳舉行。  



 

2018年6月高中會考時間表  

6月5日  

星二 期 

早上8點 

6月12日  

星期二  

早上8點 

6月13日  

星期三  

早上8點 

6月14日  

星期四  

早上8點 

6月19日  

星期二  

早上8點 

6月20日  

星期三  

早上8點 

 

世界 

歷史  

英語  美國歷史  地球科學  幾何  化學    

 6月12日  

星期二  

中午12點 

6月13日  

星期二  

中午12點 

6月14日  

星期二  

中午12點 

6月19日  

星期二  

中午12點 

 6月18日  

星期二  

中午12點 

 代數1  生物  代數II  物理   中文  

日文  

韓文  

 

祝您有一個愉快的週末  

Maggie Schnall  女士 

家長協調員 


